
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astd2i25.07.2022 la sediul Consiliului Local Berevoegti, cu prilejul

linerii Eedinlei ordinare: de lucru .

$edin{a incepe la ora 16'o , participd 12 consilieri din 13 in funclie .Lipseste

d I consilier Pislaru Dragos Nicolae. La qedin!6 particip[ d-l primar Proca Florin
Bogdan qi d na secretar general Leca Andra qi I invitat. $edinla este legal

constituitS, aceasta a fost legal convocatd de primarul comunei BerevoeEti prin
adresa nr.447 8 I 18 "07 .2022

PreEedintele de Eedinla este d-1. consilier Moiceanu George Nicolae care ia
loc la prezidiu Ei prezinti proiectul ordinii de zi :

- l.Prezentarea procesului verbal de la qedin(a' anterioar5, prezinti
doamna sebretar general Leca Andra.

2.Proiect de hoti16re privind aprobarea obiectivului de investi{ie
Amenajare loc de joaci sat Bratia-citun Gura Nivrapului.

3.Proiect de hotirire privind aprobarea devizului pentru lucriri de

repara(ii drurnuri comunale cu covor asfaltic in comuna Bereveosti, judetul
Arges.

4.Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 4 puncte qi este aprobat in
unanimitate..

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezirfii procesul verbal al

qedinlei care s-a desfEEurat in data de 04.07.2022.

Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu

11 voturi pentru qi I ablineri (d I consilier Badea Vasile Robert).

2. I'roiect de hotir0re privind aprobarea obiectivului de investi(ie Amenajare
loc de joaci sat Bratia-citun Gura Nlvrapului.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a consilierilor PNL qi

raportul de specialitate .Pre zintd d-na secretar Leca Andra.
D-na Leca:Acest proiect de hotdr6re este iniliat de consilirii PNL.
D-l Badea:Mai intdi de toate sd vedem avizele comisiilor qi m ar interesa avizul
comisiei K1 partea financiard qi K3 care rdspunde de drepturile cetdlenilor.Avdnd in
vedere cd acest proiect se referd la respectarea drepturilor copiilor de acolo din
Ndvrap-sat Bratia este absolut necesar ca acest proiect sd fie discutat mai intdi in
comisia K3
D -na Leca:$i s a discutat in comisia K3?

D-l Badea:Aveli avizul comisiei K3?

D-na Leca:Nu, am de la Kl qi K2



D-l Badea:Tocmai asta este problema, comisia K3 degi a fost convocatd de d I
preqedinte Pislaru Dragog, d I Pislaru nu a venit la qedinla.$ti!i ce s a intdmplat cu d

I Pislaru?

D-na Leca:Nu qtiu

D-l Badea:Deci nu v a anunlat?

D-na Leca:Nu

D-l Badea:D le pregedinte vi rog sd luali act de lucrul acesta, cd d I Pislaru incd o

datd deqi convoacd qedinlele de comisie nu se prezintd pentru a coordona gedinJele

de comisie ,conform Statutului qi al Regulamentului vd rog sd I sanclionali, nu se

poate aqa ceva.Preqedintele de comisie sE nu vind la qedinlele comisiei unde noi

trebuie sd discutdm gi nu este prima datd.Cdnform Regulamentului la prima qedin!6

dacd nu se prezintd sau a doua qedinld consecutiv trebuie sanctionat, asta vorbim de

consilieri dar nu de preqedinte ,e gi mai grav.Deci nu avem cum sd discutdm proiectul

de hotirdre,pe comisii dacb preqedintele nu vine.

D-l Pduna:In primul r6nd la nivel de comisie am discutat inaite foarte pulin dar am

considerat cd este normal sd fim de acord ca qi acolo sd se construiascd un loc de

joacd pentru copii.Suntem la jumdtateaanului, eventual la rectific6rile urmitoare sau

sd fie avut in vedere anii viitori acest proiect.Suprafa\a aaeea din Gura Ndvrapului

apar[ine Obqtei; este o problemd, inclusiv o parte di proprietarii de acolo sunt

amplasali pe terenul Obgtei.

D-l Badea:Care sunt? 
!

D-l Pduna:Toatd familia Grubinschi

D-l Badea:Sunt pe pdmdntul meu

D-l Pduna:Nu ce au cumpdrat.Dvs vd invecina{i cu Obqtea nu cu proprietS}i

particulare.Trebuie stabilit amplasamentul , eu aga qtiu, e posibil ca aceastd suprafalS

sd fie a Obgtei.

D-l Primar:Din informa{iile mele pe legea 165 I am prins domeniu public, ca izlaz

N[vrap.Sunt intr un totul de acord cu acest proiect .$i dacd nu avem bani anul acesta

cu siguranldla anul va fi prins in lista obeictivelor de investilii gi va fi fbcut, noi vom

demara procedurile, vom vedea exact unde este terenul ,ne trbuie o suprafald de

aproximativ 500-l000mp.V am pus la dispozilie toate documentele solicitate de

grupul PNL, cadastarul la Gdmdceqti, Proiectul tehnic la drumuri gi consumul la

motorin[, cu amendamentul cd nu s a fbcut receplia fina16 la drumuri pentru cd nu

sunt terminate.in momentul cdnd vom termina cu siguranld o s[ primili qi procesul

verbal de receplie finald al lucrdrilor, comisia de receplie este stabilitd la nivelul

primdriei.

D-l Busuioc:Noi amvdzutpe internet cd s aufinalizat
D-l Primar:S au verificat, acliune de verificare pentru receplia par\iald, adicd s a

tumat stratul de asfalt nu peste tot qi s a p16tit doar pa(ial,urmeazd ca recepliafinald



sd fie conform proiectului tehnic, dar dacddvs vreli puteli sd mergeli acolo cu cineva

din partea prim[riei.
D-l Busuioc:Noi am crezut cd deja s au terminat lucrdrile

D-l Primar:Nu , sunt contracte de 520 mii ,s au achitat la Bratia 320 mii
constructorul mai are de incasat 200mii, iar Ia Gdmdceqti s au achitat 400 mii gi mai

are de incasat 120mii, deci lucrdrile nu sunt finalizate.Am sE invit toli consilierii
cdnd se va face procesul verbal de receplie f,rnald, cu dirigintele de qantier, cu

constructorul ca lucrarea sd fie conform proiectului.

D-l Busuioc:Deci ce mai este de efectuat acolo la Gdmbceqti?

D-l Primar:$anluri betonate, scurgeri de ap{, 2traversdri

D-l Busuioc:$i la Bratia

D-l Primar:Toate qanlurile, acostamentele intre qanlul betonat gi asfalt s au fEcut o

mare parte din ele qi treversdri.Sunt 596m1 efectuali qi pe proiect sunt 750m,254 m

de continuat asfaltarea citre Olelu. !

D-l Schioapa:intre pod qi.....r6mdne bucata neasfaltatd?

D -l Primar:Acolo e drum forestier

D-l Badea:De ce nu ali fbcut proiectul pe 596, nu s a mdsurat inainte?

D-l Primar:A fost proiectul pe 750 m, constructorul trebuie s[ facd 750m conform

proiectului, s a mdsurat ,interesul nostru era s6 facem mai mult

D-l Badea:Cei 200m ce rost are sd i mai faci acum spre Olelu?Cei 200 m poate erau

necesari sd asfaltdm in altd parte

D-l Primar:Poate in viitor asfaltdm pdnd in Olelu

D-l Badea:Atunci in viitor sd alocdm bani pentru toatd suprafa{a pdnd in O{elu.Cei

200m mi se par acum ci sunt asfaltali in zadar, nu folosesc la nimic acolo, e c6mp.

D-l Primar:Proiectul tehnic qi sursa de finanlare au fost pentru 750m, s a m[surat

D-l Badea:200m exact cdt e de la Troi1i p6nd la ultima casd la Grubinschi ,nu era

nec( sar pt ei sd se asfalteze acolo?

D-l Primar:Era necesar dar este o altd stradd.Strada asta se nume$te Bratia-Ofelu,

strada aceea se numeqte DC3-Gura Ndvrapului, este altd stradd.

D-l Badea:Adicd?

D-l Primar:Este alt obiectiv de investilii, dacd il prindeam aici

D-l Badea:Pdi eu ce spun dacd ativdzvt. cd avem bani pt 750 m qi suprafa{a e de 596

de ce nu a{i prins qi partea asta?

D-l Primar:Sunt 750m ,at6t trebuie sd facl constructorul pe acest proiect

D-l Badea:Am inleles asta, trebuia sd facd 596m atdt,banii restul p6nd la 750m,

diferenla de bani ii puteam folosi pt asfaltarea celor din Gura Nbvrapului

D-l Primar:Pe alt proiect da, nu pe acelagi proiect

D-l Badea:Da, in momentul in care s a frcut proiectul Ssta se vedeau cd sunt 596m?

D-l Primar:Nu ,s a fbcut proiectul pe 750m

D-l Badea:De ce pe 750m



D-l Busuioc:Sunt banii nogtri, fie cd se fEcea acolo, fie c[ se fEcea in partea cealaltd
D-l Primar:Da, sunt bani din bugetul local, cu ce ne deranjeazd, cd, se duc incd 200m,
din contri e foarte bine

D-l Badea:Ne deranjeazd. cd, acea suprafa\d nu este folositd de nimeni, nimeni nu
locuiegte in zond acolo qi cei din N[vrap nu au asfalt.Sunt atdlia oameni acolo gi nu

au asfalt.in schimb noi asfaltdm de la ultima casd din Bratia p6nd spre Olelu.Era
important sd vd gAndi{i c[ in Gura Ndvrapului sunt atd\ra cetd{eni care plitesc taxe
qi impozite

D-l Primar:Ne am gdndit in momentul c0nd s a fEcut proiectarea , noi am zis sd fie
suprafali c6t mai mare

D-l Badea:Noi trebuie sd ne g6ndim la cetSlbni

D-l Primar:Putem face notd de renunlare nu se mai fac cei 200m gi rdm6nem cu o
economie in buget,nu este nicio problemS, se poate face

D-l Badea:Cu cei 200m nu rezolvi nimic.Noi cAnd vom inilia un proiect trebuie sd

ludm de aici de unde s a terminat asfaltul pdnd sus in O1elu.A1i vdzutcdt este de ur6t

acum intre Troi{a din Bratia gi gcoala din Bratia.E vorba de comun6, de aspect,

bucata aaeea neasfaltatd.

D-l Primar:De acord cu dvs, acolo este drum forestier,nu ai cum sd asfalteziun drum

care nu este al tdu, dacd dvs votali acum foarte bine, eu sunt de acord sd nu mai

facem porfiunea de 150m sau 300m , se face economie in buget qi suma aceea nu va
fi decontatd

D-l Badea:$i ce facem cu suma?

D-l Primar:Nimic
D-l Badea:Banii care rdm6n din proiectul 6sta facem o compesalie pt cei din Gura
Ndvrapului
D-l Primar:Nu se poate

D-l 3adea:De ce?

D-l Primar:Faci un nou proiect qi poti sd mu{i banii pt alt obiectiv de investilie
D-l Badea:Da, facem pt proiectul cu locul de joacd

D-l Primar:Nu poli s5 iei de la drumuri gi sd muli pe alt capitol , facem proiect tot pt
asfaltare

D-l Badea:$i cheltuim banii pt studiul de fezabilitate?!

D-l Primar:Un studiu de fezabilitate costd undeva la l0-20mii lei.Economia este de

lmiliard aproximativ.Va fi realocatd suma prin hotdrArea Consiliului local pt acel
proiect.Contractul din Bratia este multianual , suma pe care o avem in buget anul

este de 325mii lei.

D-l Bumbeneci:De acord, vreli s5 duceli asfaltul la Grubinschi , acolo este o mizerre

de nedescris

D-l Badea:$i la Gdmdcegti e mai curat?Acolo nu s a asfaltat?



D-l Bumbeneci:in Gdmdcegti e cdt de cAt curat, la Grubinschi e plin de bdlegar, au

voie sd depoziteze gunoiul pe domeniul public?

D-l Badea:Mi se pare normal cdnd vorbim de zonaaia de acolo dacd tot ne am g6ndit

sd asfaltdm trebuie sd i tratdm pe cet[leni in mod egal

D-l Bumbeneci:Corect, dar cOnd turndm asfalt trebuie sd ne uitdm qi unde il turnim,
in peisaj, turndm asfalt intre bdlegar?l

D-l Badea:Mie nu mi se pare corect

D-l Primar:Nu poli sd le faci pe toate odatd

D-l Badea:Noi vorbeam de zond.Cdnd ne am gdndit la proiectul cu locul de joacd m

am intdlnit cu cei din familia Grubinschi, cu Ionel Ciobdnoiu qi mi a vorbit de locuri
de joacd pt copii.Sunt doud fete foarte bune la gcoald au qi ele dreptul sd se joace ,

sd se recreeze.Mi s a p6rut corect s5 facem un loc de joacd, mi s a pdrut corect sd

suslin acolo asfaltarea ,

D-l Primar::Un parc de joacd trebuie fbcut qi in oragul Miner qi in Gdmdceqti

D-l Badea:Sd termindm acum cu Bratia ,am fbcut la G[m[cegti, ne intoarcem la
centru

D-l Primar:Sunt perfect de acord cu dvs, vd suslin proiectul 100%o.Iar cu banii aceia

dac[ dvs supune{i la vot qi vreli sd facem o economie in buget sd facem notd de

renunlare sd nu se mai asfalteze.

D-l Busuioc:Pirerea mea ,aqa ali g6ndit o , aga s[ o faceti, nu renun{[m la nimic
D-l Primar:Putem sd facem cum vreli dvs

D-l Busuioc:in luna ianuarie-februarie am zis cd nu vrem asfalt pltnd nu se face

canalizarc, Ssta a fost punctul nostru

D-l Primar:I am spus constructorului dacd ne incadrdm cu banii mergem c6t mai sus

100-200-30Omp

D-l Busuioc:De la ultima casd a rdmas cd mergem cu apa spre Olelu, a fost aga?

D-l ,.'}rimar:Sunt perfect de acord qi cu apa in O{elu, dar noi nu avem apd in Bratia
D-l Busuioc:Pe viitor se va face pu{ul , s[ gdndim pozitiv, eu nu zic sd nu se facd,

foarte bine, ali venit in luna februarie gi ali spus cd sunt 750m de aici pdnd la ultima
casb, dupi care v am intrebat ce cuprinde, rigole, podiqti qi ali zis cd nu e nimic.La
Gdmdcegti la fel v am intrebat

D-l Primar:Nu aveau cum si fie rigole qi podiqti erau deja prinse, e vorba de

acostament, s a turnat ciment intre acostamentul drumului.
D-l Busuioc:Eu v am intrebat simplu cum se toarn6, am zis ce cuprinde asta, ali spus

ci un asfalt in jur de 5 qi 9cm

D-l Primar:7cm

D-l Busuioc:Vd rog sd mi prezenta\ila qedinla urmdtoare disculia din februarie

D-l Viceprimar:Acest obiectiv de investilie este un contract multianual.Dacd cu

acest obiectiv ne oprim aici sunt de acord cu asfaltarea in N[vrap dar nu se poate

anul acesta



D-l Busuioc:Sunt chestii de viitor
D-l Primar:ln proiectul tehnic drumul este de 591,3m qi are 75Oml.Este vorba de

lungimea drumului
D-l Viceprimar:Se iau lungimile drumurilor pe pantd lungimile axului pe linie
dreapti pe ortofotoplan
D-l Primar:Deci nu s a qtiut ci 750 m nu vin pAnd la ultima casd

D-l Busuioc:Eu vd spun ce ali spus dvs

D-l Viceprimar:Cdnd se face proiectul se ia lungimea drumului din ortofotoplan pe

linie dreaptd adicd neinclinat5.Linia dreaptd de la punctul zero pdnd la punctul de

sus a ajuns la 591m iar mdsurdtoarea in pantd pe linie dreaptd,configuralia terenului
se face cu ruleta qi a ajuns la acea lungime de 750m1 pitnd sus, la intersec{ie aproape

de dig gi mai urc6 200m ,acolo era valoarea totali a proiectului cu cantitdlile
specifice din proiect.

D-l Busuiog:La gedinla din februarie nu am gtiut lucrurile abestea, acum au apdrut

D-l Primar:Trebuie sd ne bucure cd mai sunt inca 200m

D-l Badea:De ce trebuie si ne bucure, nu inleleg?
D-l Primar:Am zis cd vom face pAnI la ultima casd cu banii aceqtia qi ulterior
proiectantul cu banii acegtia s a incadrat in 750m

D-l Busuioc:E mai sublire?

D-l Primar:Nu strat de 7cm

D-l Viceprimar:E vorba de cantitatea de mixturd pe mp, valoarea totald a proiectului
gi atunci se ia strat deTcm qi s a dus cu o suprafaldtotald din cantitatea totald de

mixturd ajungdnd la mp din proiect

D-l Busuioc:C6t mai dureazd sd termine?

D-l Primar:2 sdptdmdni de zile probabil

D-l Bumbeneci:Eu nu sunt de acord sd renun{Im, orice metru de asfalt e bun fEcut,

nu gtim la anul ce bani mai avem, ce vremuri mai vin qi ce valori mai au.Dacd anul

acesta putem sd mai facem 200m e foarte bine

D-l Busuioc:Tot banii noqtri sunt, nu a zis nimeni si renun![m
D-l Stana:Pe strada de la Cooperativa-Florin Simonescu sunt 20 de familii ,nu sunt

200m

D-l Primar:Acolo este prinsd reteau de canalizare

D-l Stana:$i asfalt?

D-l Primar:Dupd canalizare cu siguran\dva fi asfaltatd qi strada aceea.in momentul

c6nd s a turnat asfalt in Ndvrap ,am linut foarte mult si vind p6nd la Grubinschi, dar

nu ne am incadrat cu banii
D-l Badea:$tili de 3 ani tot am suslinut c5 trebuie fbcut drumul pe Bdndea

intotdeauna ali respins ideea asta ,mi se pare curios faptul cd sunteli atdt de interesali
s[ continua]i drumul cu asfaltarea spre O]elu
D-l Primar:Poate la anul prindem pdnd in Olelu daci avem fonduri



D-l Badea:Acum nu qtiu cum s5 justific, eu nu inleleg cd interesul dvs a fost spre

aceastd zond qi de aeeea vd pun o intrebare care circuld prin comuni:Dvs ali
cumpirat teren in zona aia?

D-l Primar:Nu, nu am niciun teren inzona aceea

D-l Badea:Dvs sau un apropiat al familiei, se zvoneqte c5 primarul a cumpdrat

terenuri pe acolo

D-l Primar:Nu este vorba de niciun interes personal

D-l Badea:M ali liniqtit, md speriasem voiam s5 vd propun sd cumpdrali qi in zona

Fala CAmpului -Siligte poate reuqim sd facem ceva qi pe acolo

D-l Primar:Dacd sunteli interesat de proprietitile mele sd gti{i cd vreau sd le v6nd pe

toate t

D-l Busuioc:D le Bumbeneci inci o datd , dvs spuneali cE nu conteazd" unde se

asfalteazd" cd sunt tot banii noqtri, da, nu sunt banii noqtri ai nogtri personali, sunt

banii cetdlenilor, ori trebuie sd rezoydm interesele cetdlenilor, inlelegeti, dacd dvs

asfaltali 150m spre O{elu nu veli rezolvaproblemele oamenilor, vor rdmAne.

D-l Badea:Drumurile pe Fa{a Cdmpului ali vdzut cum sunt, noi ne permitem sd

asfaltdm inutil 200m, dar nu ne permitem sd facem drumul.pe Siliqte sau pe Fa{a

C6mpului, nu avem bani s5 facem locul de joacd din Gura Nivrapului
D-l Primar:Sunt de acord sd le facem gi pe acela.Nu avem bani acum , e jumdtatea

anului, ca obietiv de investitie trebuie sd ai prevederi bugetare

D-l Badea:De ce nu avem prevederi bugetare?

D-l Primar:Nu avem depdgiri pt a aveaprevederi bugetare

D-l Badea:Dar vom avea bani la rectificare pt scena de la stadion?

D-l Primar:Nu qtiu dac[ vom avea.Dacd, nu sunte]i de acord nu o facem, nu e nicio
problem[.Dacd ar fi fost bani le fEceam pe toate.Nu sunt contra proiectelor dvs.

D-l Badea:Sd nu ne ascudem dupd degete.$i asti primdvari discutasem 2 proiecte

foarle importante ,sd asfaltdm pe Strdmbu-Siliqte gi sd facem pe Olelu-Bdndea spre

Gruiul Mare.Ali fEcut ceva de ast[ primdvardpdnd acum?

D-l Primar:Toate strdzile care s au depus pe Anghel Saligny aveai obigativitatea sd

dai o declaralie pe propria rdspundere ca ai apb gi canal, iar pe Bdndea nu avem api
si canal pe Siliqte nu ave, canalizare, cum puteam s[ depune aceste proiecte qi sd dau

decalaralie cd avem apd qi canal

D-l Badea:Pdi de ce sd mintiti?
D-l Primar:Asta vd spun cd nu aveam cum depune pe Anghel Saligny

D-l Badea:$i nu puteam face canalizare, proiect de canalizare?

D-l Primar:Canalizarea se dd in funclie de eligibilitate, de numdrul de racord[ri ,din
Strdmbu gi pAnd in Valea Siliqti c6!i cetdleni sunt care beneficiazd de canaLizare

D-l Badea:Trebuia fdcut pe toatd comuna, nu pe stradd

D-l Prim ar:Canlizarea este acum prins[ pe toat[ comuna inclusiv pe Siligte.in
momentul cAnd depuneai proiectul de asfaltare trebuia sd ai canalizare



D-l Badea:$i in Gdmdceqti nu era necasard canalizarea?

D-l Primar:in G[mdceqti era foarte necesard canalizarea

D-l Badea:De ce v a{i gr6bit sd asfaltali?

D-l Primar:Nu aveam de unde sti cd proiectul este eligibil qi se va da drumul la
Anghel Saligny gi cd vom obline finanlare.Proiectul a fost aprobat dupd ce am

asfaltat

D-l Badea:$i s a aprobat proiectul de canalizare pt Gbmdceqti?

D-l Primar:Nu

D-l Badea:De ce?

D-l Primar:Pt cd nu am depus pt GSmdceqti, era turnat asfalt nou

D-l Badea:Am cheltuit nigte bani din bugetirl local si asfaltim qi noi qtim ci avem

in primul rdnd nevoie de canalizare qi dupd aceea de asfaltare

D-l Primar:Mergeli dvs gi intrebali in zona Gdmdceqti c6{i vor canalizare, eu am

ftcut un studiu 1

D-l Badea:Unde scrie cI se face proiectul c6!i cetileni vor canalizare.Canalizarea se

face obligatoriu.La gaze peste 1000 de familii au cerut gaze, inseamn[ cd acest

executiv a fbcut ceva pt gaze,sd bage gazele?

D-l Primar:Bineinleles cd a fdcut, a depus proiectul pe 3 surse de finanlare

D-l Badea:$i dacd cetSlenii nu cereau nu fbceam?

D-l Primar:Ba da dar trebuia ftcut un studiu de impact.Trebuiau luate aceste

semndturi de la cetSleni sd vedem dacd sunt de acord cu gazele dacd nu aveam

1000de familii nu se putea depune proiectul

D-l Badea:Da, atunci era condilia asta, dar pt canalizare nu era condilia asta

D-l Primar:Pt canalizarc trebuia sd dauo declaratie pe propria r[spundere prin care

spuneai cd cetdlenii sunt de acord cu canalizarea in proportie de 70Yo.

D-l Schioapa:La Gdmiceqti se vSitau cd sunt inghesuiti, casd ldngi casi, nu au

spaliu, casele sunt puse una in spatele celeilalte.Am inleles c[ scot toaletele pe gitrlit

D-l Badea:Ce sd faci oamenii?!

D-l Primar:Dacd dvs vreli relea de canalizare in GdmScegti e simplu, avem un total

de canalizare de 12,8km, putem sd o facem qi in Gdm[ceqti.Dacd dvs vd permiteli

luxul sd stricdm asfaltul ,tot ce s a fEcut acum 2 ani, facem canalizarc

D-l Badea:V am cerut eu asfaltare pe Gdmdcegti?

D-l Primar:Asfaltarea s a fbcut acum 2-3 ani,in2020
D-l Badea:Trebuia sd aveli in vedere mai intdi canalizarea gi apoi asfaltare

D-l Primar:De unde era sd qtiu cd se aprobi proiectul

D-l Badea:Suntem din 2007 in UE. $ti!i foarte bune cd putem accesa fonduri

europene

D-l Primar:Nu este finalare europeand.Cei 12,8km putem sd i jongldm gi si i ducem

unde vrem nu sunt nominalizate strdzi.Sunt prinse Ungureni, Valea Siligtii, $oseau
Veche.La Gdmeceqti este foarte ingustd strada qi trebuie pe ambele pdrfi



D-l Badea:Oamenii sunt dispuqi s[ gi retragd gardurile

D-l Primar:Mergeli dvS gi vedeJi ce dispuqi sunt sd gi retragd gardurile

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotSr6re qi cu

unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.37 din
25.07.2022.

3.Proiect de hotlrffre privind aprobarea devizului pentru lucriri de repara(ii
drumuri comunale cu covor asfaltic in comuna Bereveosti, judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdr6re , expunerea de motive a primarului comunei

BerevoeEti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezintd d-na secretar

Leca Andra.

D-na Leca:La acest proiect d I Busuioc a ddpus un amendament qi anume:Lucrdrile

au fost deja efectuate parfial, lipsesc informalii despre locul unde urmeazd, s[ se facd

lucrdriel, urmeazd" canalizarca in satul Ungureni
D-l Primar:Ce canali zare?

D-l Busuioc:Nu se bagd canalizare?

D-l Primar:Ba da dar este vorba despre plombdri, dac[ st[m sd aprobdm canalizarea,

pdnd se fac Proiectul tehnic Ai studiul de fazabilitate, probabil la anul ne vom apuca

D-l Badea:$i apoi ne permitem sd striclm asfaltul?

D-l Primar:E vorba de reparalii

D-l Busuioc:Noud ni s a dat bani pt canalizare, astea cdnd or sd inceap6?

D-l Primar:Probabil cd la anul.Acum se lucreazd la PT, la avize, probabil cd in
noiembrie-decembrie se vor semna contractele de finanlare

D-l Busuioc:Deci executivul a depus un proiect cum?

D-l Primar:Pebaza unui deviz generul.S a mdsuratfrecarc stradS, s a fbcut o analizd

pe km gi c6t ne costd dotarea staliei de epurare.Sd nu confunddm extinderea de re{ea

de caralizare care este deja contractul licitat qi cdqtigat cu releaua de canalizare care

se flrce acum.Extinderea este pe banii noqtri vorbim de de releaua care este depusd

pe Anghel Saligny, 12,8km

D-l Busuioc:Cei 12,8 km?

D-l Primar:Vor fi stabilili de cdtre noi, aproape toate strdzile care nu au canalizare

D-l Busuioc:Vd rog sd ne explicali ce inseamnd multianual

D-na Leca:Financiar se desfrgoard pe mai mul1i ani

D-l Primar:120 mii lei este valoarea lucrdrii, dacd sunteli de acord si se facd aceste

repara\ii,4O mii lei ii avem prevdzuti in buget anul acestaiar pt la anul va fi diferenJa

de 80 mii lei
D-l Busuioc:Plus lucrdrile de asfaltare care acum se fac

D-l Viceprimar:Lucrdrile de asfaltare tot ce inseamnd reparalii

D-l Busuioc:E vorba de banii deci Bratia qi Gamdceqti

D-l Primar:Pt GdmiceEti avem banii integral 525mii lei se va inchide anul acesta iar
pt Bratia valoarea este de 520mii lei, avem 325mii lei ,diferenla de 200mii lei pt anul



viitor sau dac[ la o rectificare, bani de la Consiliul Jude{ean si i prevedem acolo sd

inchidem Ei acest obiectiv, sd nu rdmdnem cu datorii la anul.

D-l Busuioc:Lipsesc acolo informalii despre km, despre localia, punctul.Eu Etiu cd

punctul zero incepe de aici de la primdrie ne ducem spre la deal, este km0+100,
0+200

D-l Viceprimar:Nu se toamd covor asfaltic se fac reparalii , se plombeazd

D-l Busuioc:$tiu, dar la o reparafie poli sd zici in punctul x
D-l Primar:Reparafii 1000mp le am identificat sunt mdsurate

D-l Busuioc:Nr.14 ,e vorba de 3,8mp frrdtdieturd
D-l Primar:Sunt m[surate toate

D-l Busuioc:E ftrd tdieturd '
D-l Primar:in mo-entul c6nd a fost constructorul pe teren a fost cu d I Nelu Aldea
cu d I Leca qi au misurat, au dat cu spay ul, si au tdiat fiecare porliune cum va fi ;i
a mdsurat.Este vorba de 182 mp in zofla Ungureni qi de laprimdrie in sus pindlm
podul de Ia BratiaB32rnp dintre care cu finisorul s a turnat o porliune la prim6rie, la
zota de apd gi mai este la Valea Lacului pe o singurd bandd qi cu finisorul sd mai

toarne qi acolo la Ungureni este foarte riu acolo.

D-l Vicepdmar:La Ungureni propun sd montdm o rigold betonati tip biscuit care sd

preia apa de acolo qi sd o bage in canal, e foarte urdt acolo

D-l Schioapa:Da, acolo trebuie fEcut ceva e foarte rdu si iamaingheald.Bucdlile astea

dou[ care s au asfaltat ,de unde s au asfaltat?

D-l Primar:S a asfaltat cu firma care a lucrat la drumuri, nu am crezrrt cd poate sd

ajungd suma at0t de mare, aveam prevdzu[i in buget 40mii lei qi am uezut cd ne

incadrdm in suma respectivd, apoi s a fbcut un deviz general qi s a mdsurat fiecare
porliune in parte Ei s a ajuns a suma de 145 mii lei.Eu am zis c[ este foarte mult Ei

nu putem face, apoi s a fbcut o economie qi a scdzut qi a ajuns devizul la 120mii lei,

daci' sunteli de acord

D-l Schioapa:A fdcut de la drumurile de la Gdmdceqti de acolo economia?

D-l Primar:Nu existd economie acolo, a fdcut din calcule ,din devizul general.Dacd

sunteli de acord reparlm dacd nu sunteli de acord nu repardm.Putefi sE mergeli sd

mdsurali, fiecare groapd e marcatd cu verde.

D-l Badea:$i la R6uqor nu s a asfaltat spre Pdstrdvdrie?

D-l Primar:Nu ,acolo drumul era in garanlie.Am dat in judecatd constructorul, I am

executat Ei a venit gi a reparat, frrd costuri.

D-l Badea:Da, drumurile trebuie fEcute dar mi e teamd cd le facem a$a inutil
D-l Primar:De ce?

D-l Badea:Unele lucrdri se fac aEa de repede qi sunt atdt de necesare altele care sunt

la fel de importante nu se fac.Podul de la Moiceanu I ali pl[tit, ali dat banii?
D-l Primar:Nu ,pentru c5 nu avem facturd", nu am avut de unde lua facturd pAnd

acum



D-l Badea:$i noi ce am aprobat?

D-l Primar:Noi am apiobat dar trebuie sd avem qi documente legale in spate.L au

luat fbrd acte.

D-l Badea:Rugine cd, am ldsat niqte oameni particulari sd facd un pod ce era in
atribuliile noastre

D-l Primar:Nu este nicio ruqine

D-l Badea:Noi suntem in stare sd inghilim miliarde pe niEte asfaltdri, pe niqte

repara{ii dar nu suntem in stare sd facem niqte lucruri utile qi durabile, nu am fost in
stare sd facem un pod aici care nu costa mai mult de 500milioane
D-l Primar:Acel pod ne costa 3 miliarde
D-l Badea:Nu cred.D Em afiliabani continudm drumul de la Bratia spre Olelu aiurea.

D-l Primar:Nu e nicio problemd dacd nu aprobali acea lucrare este prevdzutd,in buget

la bunuri qi servicii, daci dvs nu vreli sd se facd se va pldti doar ce s a fbcut pdnd,

acum qi at6!.Ne incadrdm in suma de 40mii lei, nu e nicio problemd dacd nu vrefi sd

nu aprobali

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re ;i cu 9
voturi pentru qi 3 impotrivl (d I Busuioc Gheorghe, d I Badea Vasile Robert,si
d I Stana Marian) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.38 din 25.07.2022.

4.Diverse
D-na Cotescu:Vreau sd vdprezint raportul Curlii de conturi
D-l Badea:Cum adicd sd 1 prezentali.Eu aE vrea sd fie la qedinla urmdtoare sd avem

timp sd I studiem qi noi
D-na Cotescu:Sunt 9 constatdri,este sintetizat,vreau sd l prezint acum,cd aEa este

legal

D-l Badea:Dar nu la diverse, nu a fost pe ordinea de zi
D-na Cotescu:Este o informare
D-l Badea:Am eu o problemd la diverse ,am spus de la inceput s[ fie sanclionat
preEedintele comisiei K3
D-l Primar:Propuneli la vot
D-l Badea:D le preqedinte dvs trebuie sd luafi mdsuri, decizii
D-l Primar:Ce sancliuni prevede regulamentul?

D-l BdiaEu:Nu suntem de acord s5 votim a$a ceva, dar trebuie sE vind la
qedinfe.Omul o fi avut o problemd

D-l Badea:Toli avem probleme dar trebuie sd anun!6m aici nu este vorba de

probleme qi qtifi foarte bine de un an de zile d Pislaru face la fel, pentru a nu qtiu

cdta oard. covoacd comisia K3 , noi venim la Eedinl6 qi ddnsul nu vine qi nici mdcar

nu anun!6 qi 6sta este un lucru foarte periculos sd I lSsdm aSa nu se poate.De cdnd a

fost constituit acest Consiliu Local d I preqedinte al comisiei K3 refuzd permanent ,

nejustificat sd vind la Eedinlele comisiei.Noi nu avem proces verbal pentru comisia



aceasta, noi nu am dat avizele, noi nu am putut veni cu amendamente, este un lucru
foarte grav, are qi izpenal, nu e prima datd cdnd se intdmpld asta, in mod repetat.

D-l Primar:Ce legdturd are izul penal?

D-l Badea:Este obligatoriu, toate qedinlele sunt obligatorii, o comisie condusS de un
preEedinte , comisie care rdspunde de respectarea drepturilor cetdleneqti nu se poate

intruni, eu in calitate de reprezentant al cetdlenilor nu am putut sd, analizez, sd vin cu

amendamente pt cd d I preqedinte refuzd, nejustificat sE se prezinte la Eedinlele
comisiilor.Dac[ e obligativitate inseamnd cd sunt prevdzute qi sancliuni,

contravenlii.Eu mi am fEcut datoria s[ vd anun!

D-l Primar:Sd vedem gi motivele dumnealui, poate s a intdmplat ceva

D-l Badea:Nu md intereseazd motivele, 'vd aduc aminte c5 nu am luat nici
indemnizalia pe o lund, tot din cavza lui.in momentul in care un consilier lipseqte

nejustificat doud Eedinle ordinare consecutive cine analizeazd, int6i comisia K3 de

disciplina, asta e grav tocmai preEedintele acestei comisii incalcd regulamentul.
D-l Primar:Noi avem obligalia sd prezentdm Raportul Curfii de Conturi
D na contabil prezintd Consiliului local raportu Curfii de conturi
D-l Primar:S au inchis toate misurile in timpul auditului, .mai pulin mdsura cu

amenzile

D-l Busuioc:Dar cu carburantul cu d na Bordeianu cum este?

D-l Primar:Este pe rolul instalei,se judec6, nu s a terminat.V am pus la dispozilie
situafia solicitatd de dvs , consumul carburantului cu buldoexcavatorul. De la
inceputul anului s au consumat 10001

D-l Badea:Pe Valea Satului la pod 2 sdptimitni s a lucrat cu buldoexcavatorul.Puteau

sd fie 60001 dar pe lucrdri utile
D-l Busuioc:Eu vreau sd md ldmurili ,c6nd se dd drumul la canalizare, cdnd incep
lucrdrile pt extindere Ei asfaltareape centura

D-l Viceprimar:Din punct de vedere al executdrii lucrdrilor la canalizare sunt

frnalizate

D-l Primar:Problema e cd noi nu putem sd d[m drumul la canalizare, chiar dacd, ea

este funcfionald, canalizarea func{ioneazd,la acest moment dar pdn6, nu facem un
regulament ,sd stabilim un pre!.V[ invit sd lucrbm impreund la regulament si
stabilim taxa de racordare, de cine s5 fie frcutd

Nemaifiind disculii in Eedinla de astdzi, preEedintele de qedinld declard

inchise lucrbrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1800.

Drept 'e s-a incheiat prezentul proces verbal.

i\
PreEedinte

Moiceanu
Secretur general ,

Leca Andra


